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Abstract (en)
Maintenance vehicle (1) comprises two parallel truss girders (5) supported at their ends on rail vehicles (2) to form a bottomless wagon (6). The
wagon has a number of roof trusses (7) supporting a tarpaulin (9) to produce a working space (10) defined in an axial longitudinal direction by the
two truss girders and in the vertical direction by the roof trusses. Preferred Features: The two truss girders are movably positioned relative to each
other in the axial longitudinal direction by a drive (11) to increase the working space.

Abstract (de)
Ein Instandhaltungsfahrzeug (1) besteht aus zwei parallel zueinander verlaufenden, endseitig jeweils auf Schienenfahrwerken (2) abgestützen
Fachwerkträgern (5). Diese sind zur Bildung eines bodenlosen Wagenkastens (6) jeweils mit einer Vielzahl von Dachträgern (7) zur Abstützung einer
Plane (9) und Bildung eines in einer Achslängsrichtung durch die beiden Fachwerkträger (5) bzw. in vertikaler Richtung durch die Dachträger (7)
begrenzten Arbeitsraumes (10) verbunden. <IMAGE>
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